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در سال 99؛ 

 اضافه کاری 
 کارگران

 چقدر است؟
براساس مصوبه شورای عالی کار حداقل دستمزد کارگر عادی برابر ۶١ هزار و ١٨٠ تومان و مزد 

هر ساعت اضافه کار عادی هشت هزار و ٣۴۶ تومان است.
اضافه کاری جزو مواردی است که کارگران در زمان کار خود به وفور با آن سر و کار دارند. 
نپرداختن این اضافه کاری یا کم پرداختن این مقوله از جمله مشکلات کارگران است که با 

پردازش این موضوع می توان به آگاه سازی کارگران کمک کرد.

»محمد جواد ظریف« در دیدار با »بشار اسد«: 
تغییری در مسیر حمایت ایران 

از مقاومت با شهادت
 سردار سلیمانی رخ نمی  دهد

تشکر از عزیزان عرصه 
سلامت، بهداشت 

و یک »عزیز«!

وزیر امور خارجه تاکید کرد: با شهادت سردار سلیمانی هیچ تغییری در 
مسیر حمایت جمهوری اسلامی ایران از مقاومت و مبارزه با تروریسم 

در منطقه رخ نخواهد داد.

ادامه در صفحه 3

کارکرد کادر درمانی و ساختار بهداشت و سلامت کشور آن قدر در مهار 
کرونا خوب بوده که دیگر این عزیزان را که مجاهدانه در جبهه مقابله 
با این بلیه شوم و این دشمن قدار نامرئی در حال رزمی دلاورانه و بی 
باکانه هستند به آسانی می شود با رزمندگان 8 سال دفاع مقدس در 
برابر دشمن بعثی قیاس کرد و این عزیزان را با آن والا مقامان عرصه 

جنگ جهاد در یک جا نشاند و بر دست گرفت و تجلیل کرد.

ادامه در صفحه 5

سیاست خارجی

یادداشت

در جلسه شورای شهر کرج مطرح شد؛

تکلیف 28 پروژه عمرانی اولویت دار 
کرج در سال 99 چه می شود؟
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واشنگتن ۵۰  کرد،  اعلام  گواتمالا  رئیس جمهوری 
مهاجری که مبتلا بودن آنها به کرونا بعد از اخراج از 

آمریکا تائید شد را به گواتمالا منتقل کرد.
رسانه های غربی گزارش دادند، آلخاندرو گیاماتئی 
رئیس جمهوری گواتمالا روز گذشته اعلام کرد، ۵۰ 
گواتمالا  به  و  اخراج  آمریکا  از  اخیرا  که  مهاجری 
انتقال یافته بودند، مشخص شد که کرونا داشته اند.

حالی  در  گواتمالا  رئیس جمهوری  اظهارات  این 
مطرح شده که تاکنون ۲۸۹ نفر در سراسر این کشور 
به کرونا مبتلا شده اند که هفت فوتی داشته است.

گیاماتئی همچنین تصریح کرد: می خواهم تاکید 
کنم شماری از موارد جدید مبتلایان افرادی هستند 

شد  مشخص  که  بودند  شده  اخراج  آمریکا  از  که 
کرونا داشته اند. این افراد به سرعت به بیمارستان 
منتقل شدند تا قرنطینه شوند و تحت درمان قرار 

بگیرند.
دولت دونالد ترامپ اخیرا به گواتمالا فشار آورده 
بود تا این مهاجران اخراجی را بپذیرد این در حالی 
است که مقامات گواتمالا نگران بودند این مهاجران 
مبتلا به کرونا باشند و منجربه شیوع گسترده این 

ویروس در این کشور شوند.
مقامات این کشور آمریکای مرکزی اعلام کردند که 
این ۵۰ مهاجر کرونایی چند روز پیش طی پرواز 
از تگزاس به همراه ۵۹ مهاجر دیگر وارد گواتمالا 

شدند.
پس از مشخص شدن ابتلا این ۵۰ مهاجر به کرونا، 
مهاجران  حامل  پروازهای  موقت  طور  به  گواتمالا 
از آمریکا به این کشور را تعلیق کرده تا از حضور 
بیشتر مهاجران کرونایی در گواتمالا جلوگیری شود.

اخراج ۵0 مهاجر مبتلا به کرونا به گواتمالا؛

حقوق بشر به سبک آمریکایی!

خبر

»فرمانده نیروی انتظامی ناجا« خبر داد: 
برخورد با شایعه سازان کرونا

 در فضای مجازی
فرمانده نیروی انتظامی ناجا گفت: برخورد با محتکران و 
شایعه سازان در فضای مجازی از مهمترین اقدامات ناجا در 

مقابله با شیوع کرونا در کشور است.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از پایگاه خبری پلیس 
سردارحسن اشتری در بیست و چهارمین همایش سراسری 
فرماندهان، معاونان، روسا و مدیران ناجا ضمن درود بر ارواح 
پاک و مطهر شهدای اسلام و دفاع مقدس شهدای مدافع حرم 
به ویژه سردار رشید اسلام »حاج قاسم سلیمانی« و درود بر 
روح بلند و ملکوتی امام خمینی )ره( و آرزوی سلامتی و طول 
عمر باعزت برای مقام معظم رهبری  به اهداف برگزاری این 
همایش اشاره کرد و گفت: تحلیل عملکرد نیروی انتظامی 
در سال ۹۸، تبیین اولویت های سال ۹۹ و تحلیل و بررسی 

تهدیدات و فرصت ها از اهداف برگزاری این همایش است.
وی با تاکید بر این که کلیه ماموریت های نیروی انتظامی بر 
اساس تدابیر مقام معظم رهبری اولویت بندی و برنامه ریزی 
می شود، ادامه داد: اکنون کشور درگیر ویروس منحوس 
کرونا است و نیروی انتظامی با آمادگی کامل و ظرفیت های 
ارزشمند و همکارانی پویا آماده هرگونه اقدامات لازم برای 
انجام  نیز در  تاکنون  از کشور است که  این ویروس  رفع 
ماموریت های خود در این رابطه عملکرد موثری داشته است.

فرمانده نیروی انتظامی به ماموریت های ناجا در سال گذشته 
اشاره و تصریح کرد: ما در تمامی ایام )۲۲ بهمن، تاسوعا و 
عاشورا، اربعین حسینی، انتخابات و...( به مردم خدمت رسانی 
کرده و نیروی انتظامی در تمامی ماموریت های محوله طی 

سال گذشته خوش درخشیده است.
انتظامی همچنین عنوان کرد: طی سال  این مقام عالی 
گذشته جامعه با حوادث غیرمترقبه ای همچون وقوع سیل، 
روبه رو بوده استن که بحمداله نیروی انتظامی در انجام این 
ماموریت ها نیز توانست خدمات ارزنده ای به مردم ارائه دهد؛ 
در این رابطه مقام معظم رهبری نیز فرمودند: نیروی انتظامی 
در واقعه سیل و انجام ماموریت های خود، خوش درخشید.

در کشور  کرونا  ویروس  به شیوع  ادامه  در  اشتری  سردار 
با  برخورد  و گفت:  کرد  اشاره  انتظامی  نیروی  اقدامات  و 
محتکران و شایعه سازان در فضای مجازی، کنترل ورودی ها 
وخروجی های شهرها، پذیرش بیماران در بیمارستان های 
ناجا، ضدعفونی کردن معابر و... از جمله اقدامات اساسی 

نیروی انتظامی در این دوران بوده است.
انتظامی در  انتظامی تصریح کرد: نیروی  این مقام ارشد 
تمامی حوزه ها رشد قابل رضایتی داشته است اما باید تلاش 

شود تا به پلیس تراز مدنظر مقام معظم رهبری برسیم.
فرمانده نیروی انتظامی در پایان از حمایت ها و پشتیبانی های 
سرلشکر پاسدار »محمدباقری« رئیس ستاد کل نیروهای 

مسلح تشکر و قدردانی کرد.

رئیس قوه قضائیه در خصوص گزارش دیوان محاسبات 
گفت: وضعیت همه دلارهای پرداختی باید شفاف شود، 
اعلام فساد برای مردم اطمینان بخش نیست بلکه باید 
به مردم گزارش مبارزه بافساد و بازگشت بیت المال را داد.

روز گذشته مرکز رسانه قوه قضائیه، حجت  به گزارش 
الاسلام والمسلمین سید ابراهیم رئیسی در جلسه شورای 
عالی قوه قضائیه در خصوص گزارش دیوان محاسبات 
گفت: همه باید از »نظارت« و »شفافیت« استقبال کنند؛ 

نظارت گریزی امر ناپسندی است.
وی با بیان اینکه وضعیت همه دلارهای پرداختی باید 
شفاف شود، اضافه کرد: اعلام فساد برای مردم اطمینان 
بخش نیست بلکه باید به مردم گزارش مبارزه بافساد و 

بازگشت بیت المال را داد.
از  برخی  پرونده های  اظهارداشت:  قضا  دستگاه  رئیس 
دریافت کنندگان دلارهای ۴۲۰۰ تومانی در دادسرا در حال 
رسیدگی است و برخی دیگر منجربه صدور حکم شده و 

درحال اجرای حکم است.
وی افزود: بارها گفته ایم که دولت باید اقدام به اصلاح 

ساختارهای فسادزا کند.
رئیسی با بیان اینکه سازمان بازرسی به موضوع جوجه 
اقدام  هم  کشی  جوجه  افزود:  است،  کرده  ورود  کشی 

غیرقانونی بود هم غیرشرعی هم غیراخلاقی؛ توجیهات 
برخی متولیان امر هم غیرقابل قبول و بدتر بود.

وی افزود: اینکه چنین اقدامی رویه بوده است مطلقا قابل 
قبول نیست و  اقتصاد سلامت بالاخص درحوزه غذا و دارو 

نیازمند مدیریت و نظارت بهینه است.
رئیس قوه قضائیه گفت: برای کالاهای کشاورزی باید به 
موقع تدبیر کرد؛ هم بر بازار تولید هم توزیع و مصرف 
باید نظارت و در سال جهش تولید نظارت و شفافیت باید 

تشدید شود.
رئیسی در ادامه با اشاره به سالروز تشکیل سپاه پاسداران 
انقلاب اسلامی با فرمان حضرت امام )ره( اظهار داشت: 
و  است  قرین  مردم  به  خدمتگزاری  با  سپاه  نام  امروز 
اقدامات عزت  مندانه و افتخارآفرین سبزپوشان سپاه در 
همه عرصه  های جهاد و خدمت، آمریکا را ناامید کرده 

است.
وی دلیل دشمنی آمریکا و غرب با سپاه را اثرگذار بودن 
این نهاد مقدس و در مقابل، رضایت مقام معظم رهبری و 
مردم را سرمایه ای عظیم برای آن توصیف کرد و از پاسداران 
انقلاب اسلامی خواست قدردان این نعمت باشند و با 
همت مضاعف در جهت تحقق اهداف بلند انقلاب اسلامی 

و خدمت به مردم گام بردارند.

رئیسی تحریم  های ظالمانه آمریکا علیه ملت ایران و 
حمایت تسلیحاتی انگلیس از سعودی  ها برای حمله به 
مردم بی دفاع یمن را مصداق بارز جنایت علیه بشریت 
دانست و گفت: خنده  دار است کسانی که غذا و دارو را 
تحریم و کالاهای پزشکی مردم کشورهای دیگر را سرقت 

می  کنند، می  گویند آماده کمک به مردم ایران هستیم.

مردم ایران کالای مسروقه مصرف نمی  کنند

رئیس قوه قضائیه با بیان این که مردم ایران کالای مسروقه 
مصرف نمی  کنند، افزود: مردم ما در یک رزمایش ملّی با 
همدلی و همبستگی کالای پزشکی مورد نیاز خود را در 
اوج روزهای مواجهه با پدیده کرونا تولید کردند و امروز نه 
تنها به مرز خودکفایی در این زمینه رسیده  ایم که به زودی 

شرایط صادرات این کالاها نیز فراهم می  شود.
رئیسی در ادامه به مسائل پساکرونا اشاره کرد و اظهار 
داشت: مردم در روزهای مواجهه با کرونا با گذشت و ایثار 
و بخشش اجاره  ها و تعویق اخذ وجوه چک  هایشان به 
کمک همدیگر آمدند، ولی در پساکرونا نیز مسائلی وجود 
خواهد داشت که از ائمه جمعه و جماعات، معتمدان و 
حقوقدانان و وکلا می  خواهیم کمک کنند این مسائل با 
ریش سفیدی حل و فصل شود و تا حد ممکن دعاوی به 
تشکیل پرونده در دستگاه قضایی منتهی نشود؛ گرچه در 
صورت تشکیل پرونده، همکاران ما حتماً به آن  ها رسیدگی 

خواهند کرد.
رئیسی گفت: شورای پیشگیری قوه قضائیه مأمور شده 
است با برگزاری جلسات فشرده، مسائل پساکرونا در همه 
حوزه  های اقتصادی و اجتماعی و فرهنگی و به ویژه 
موضوعات حقوقی و قضایی را بررسی کند تا دستگاه 

قضایی در مواجهه با آن  ها منفعلانه عمل نکند.
 وی در خصوص تخصیص ارز برای واردات ۲.۵ میلیون 
تن غذای مرغ نیز گفت: عدم تخصیص این مبلغ با وجود 
مصوّبه  های قانونی سبب افزایش قیمت نهاده های طیور 
شد که همین امر ضرر و زیان تولیدکنندگان را در پی 
داشت و یکی از عوامل از بین رفتن میلیون  ها جوجه شد.
رئیس قوه قضائیه در واکنش به گزارش رئیس سازمان 
بازرسی کل کشور، با انتقاد از زنده  کُشی جوجه  های یک 
روزه گفت: کشتار جوجه  ها که دل مردم را به درد آورد، 
اقدامی غیر قانونی، غیر شرعی و غیر اخلاقی بود و بدتر از 
آن توجیهاتی بود که از سوی مسئولان صورت گرفت که 

این کار را مسبوق به سابقه و ضروری دانستند.

خبر اول انتظامی و حوادث

بین الملل

بارها گفته ایم که دولت باید اقدام به 
اصلاح ساختارهای فسادزا کند.

»رئیس قوه قضائیه« تاکید کرد:

شفاف سازی
 وضعیت دلارهای 
پرداختی 
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»محمد جواد ظریف« در دیدار با »بشار اسد«: 

تغییری در مسیر حمایت ایران از مقاومت با شهادت
 سردار سلیمانی رخ نمی  دهد

فرمانده انتظامی البرز از دستگیری اعضای باند سرقت 
وسایل داخل خودرو با با ۲۵۰ فقره سرقت در این استان 

خبر داد.

سردار عباسعلی محمدیان روز گذشته عنوان کرد: در پی 
وقوع وقوع سرقت های زنجیره ای خودرو و لوازم داخل 
آن طی ماه های اخیر در شهرستان کرج، شناسایی و 
دستگیری سارق یا سارقان در دستور کار پلیس آگاهی 

استان قرار گرفت.
ماموران پلیس آگاهی پس از انجام تحقیقات گسترده 
و به کارگیری اقدامات پلیسی موفق به شناسایی چهره 
یکی از متهمان که از سارقان سابقه دار استان بود مورد 

شناسایی قرار گرف..
سردار محمدیان گفت: ماموران با انجام اقدامات گسترده 
پلیسی مخفیگاه سرکرده این باند حرفه ای را در محدوده 
غرب استان تهران شناسایی کرده و با تعقیب و مراقبت 
وی در یک فرصت مناسب نامبرده را به همراه پنج نفر از 

همدستانش در یک عملیات غافلگیرانه دستگیر کردند.
وی اظهار داشت: در بازرسی از محل اختفای متهمان 
تعداد زیادی خودرو سرقتی و لوازم خودرو از قبیل ضبط 
و پخش، باطری، جعبه آچار و لاستیک  زاپاس کشف 

شد.
 متهمان که چاره ای جز بیان حقیقت نداشتند به ۲۵۰ 
فقره سرقت لوازم داخل خودرو اقرار کردند که ارزش ریالی 
اموال مسروقه توسط کارشناسان بیش از ۱۰ میلیارد ریال 

برآورد شده است.
فرمانده انتظامی استان البرز با اشاره به این که متهمان 
پس از تشکیل پرونده تحویل مراجع قضایی شدند، به 
شهروندان توصیه کرد تا با تجهیز خودروهای خود به 
لوازم بازدارنده، از سرقت خودروهای خود پیشگیری کنند.

رئیس سازمان بسیج رسانه استان البرز با بیان اینکه 
شعار حمایت از اصحاب رسانه فقط در روز خبرنگار و 
تجلیل کلامی از این قشر کافی نیست، گفت: بسته 
حمایتی ویژه خبرنگاران این استان در استقبال از ماه 

مبارک رمضان توزیع می شود.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از دیوان نیوز، ابراهیم 
نوروزی فر روز گذشته با بیان اینکه خبرنگاران نیز مانند 
مدافعان سلامت، در خط مقدم مدیریت کرونا هستند، 
افزود: این بسته حمایتی به خبرنگارانی که براثر شیوع 
بیماری کرونا  دچار مشکل درآمدی شده، تعلق می گیرد 
که برای حمایت از آنان درآستانه  ماه مبارک رمضان 

آماده سازی شده است.
وی با اشاره به منویات رهبرمعظم انقلاب اسلامی مبنی 
بر عزم در مساوات و کمک مومنانه اظهار داشت: ماه  
مبارک رمضان ،ماه انفاق و ایثار و تجلی احسان است 
و می طلبد تا علاوه بر افراد مستضعف و محروم جامعه 
برای بهبود زندگی اقشار فرهیخته و آبرومند اجتماعی که 
هرگز اهل بیان نیاز خودشان نبوده و همواره دردشان درد 

مردم است و متواضعانه صورتشان را با سیلی سرخ نگه 
می دارند، نیز چاره اندیشی کرد.

ارزاق  برخی  ویژه ای شامل  بسته حمایتی  افزود:  وی 
به همراه محصولات فرهنگی و موادضدعفونی کننده ، 

تقدیم رسانه ای های فعال در ماه های اخیر می شود.
نوروزی فر با اشاره به عدم تحقق پوشش بیمه خبرنگاران، 
یادآوری کرد: مقوله فرهنگ در کشور ما غریب و محجور 
است و بسیاری از خبرنگاران فعال در صحنه رسانه ها 
از حداقل  به عنوان تریبون سازان بی تریبون خودشان 
حمایت ها و حتی بیمه تامین اجتماعی محروم هستند.

رئیس بسیج رسانه استان البرز تصریح کرد: اگر برای قلم 
قداست قائل هستیم و از اصحاب قلم انتظار داریم تا بنا 
برمسوولیت اجتماعی خود صادقانه در کنارمردم و فعال 
درجبهه آگاهی بخشی وامیدآفرینی عمومی باشند و لازم 
است برای »امور حیاتی و تامین حداقل های معیشتی« 

آنان نیز »تدبیر« کنیم.
نوروزی فر وضعیت فعلی مطبوعات ورسانه های فعال 
را درسالیان اخیر و با تورم چندبرابری بهای کاغذ و 

سپس بحران »کرونا«، نگران کننده خواند و خواستار 
رسیدگی و حمایت عملی جدی متولیان امر و مسئولان 
نهادهای فرهنگی به دست اندرکاران سخت کوش این 

عرصه شد.
وی خاطرنشان کرد: شعار حمایت از اصحاب فرهنگ 
و رسانه صرفا تبریک روز خبرنگار و تجلیل کلامی از 
این قشر ایثارگر کافی نیست و وقتی سخن از رسانه و 
مطبوعات می شود برخی افراد صرفا تعدادی از چهره های 
شاخص این عرصه را که بعضا دارای جایگاه های دیگر 
و حقوق و مزایای درخور هستند به ذهنشان متبادر 
می شود درحالیکه عمده خبرنگاران خط مقدم که زحمت 
اصلی انعکاس اخبار کنفرانس های خبری و پوشش 
رویدادها را برعهده  دارند فاقد حقوق ثابت و حق بیمه و 

مسکن و سایر حداقل ها هستند.
رئیس بسیج رسانه استان البرز از دستگاه های اجرایی 
استان خواست برای حمایت از خبرنگارانی که براثر شیوع 
کرونا دچار مشکل کاری و درآمدی شده، با بسیج رسانه 

استان همکاری کنند.

سردار »عباسعلی محمدیان«:

اعضای باند سرقت وسایل داخل خودرو دستگیر شدند

»ابراهیم نوروزی فر«: خبرنگاران البرزی بسته حمایتی دریافت می کنند

وزیر امور خارجه تاکید کرد: با شهادت سردار سلیمانی 
هیچ تغییری در مسیر حمایت جمهوری اسلامی ایران از 

مقاومت و مبارزه با تروریسم در منطقه رخ نخواهد داد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از اداره کل اطلاع رسانی 
اسد«  »بشار  خارجه،  امور  وزارت  سخنگویی  امور  و 
با  دیدار  ابتدای  در  امروز  ظهر  سوریه  رییس جمهور 
»محمدجواد ظریف«، مراتب تسلیت دولت و ملت سوریه 

به خاطر جان باختگان کرونا در ایران را اظهار داشت.
وی با اشاره به شهادت سردار سلیمانی به نقش بی بدیل 
این شهید در مبارزه ضد تروریسم در سوریه اشاره و از 

همراهی با ملت سوریه در مبارزه با تروریسم تقدیر کرد.
همدردی  ابراز  از  تشکر  با  دیدار  این  در  نیز  ظریف 
گفت:  کرونا  جانباختگان  پیرامون  سوریه  رئیس جمهور 
اکنون نیات واقعی آمریکا در رابطه با عدم رفع تحریم های 

این  با  مبارزه  سخت  شرایط  در  ملت ها  علیه  ظالمانه 
بیماری بر ملا شده است.

وی از حضور نمایندگان سوریه در ایران برای مراسم تشیع 
و بزرگداشت سردار شهید سلیمانی قدردانی و تصریح کرد: 
با شهادت سردار سلیمانی هیچ تغییری در مسیر حمایت 
جمهوری اسلامی ایران از مقاومت و مبارزه با تروریسم در 

منطقه رخ نخواهد داد.
وزیر امور خارجه با اشاره به تماس تلفنی روز گذشته »گیر 
پترسون« نماینده دبیرکل سازمان ملل در امور سوریه و 
ایران،  مشورت هایی که قرار است در آینده نزدیک بین 
ترکیه و روسیه به عنوان کشورهای ضامن روند آستانه 
برگزار شود، پیرامون آخرین تحولات سوریه از جمله کمیته 
قانون اساسی، تحولات ادلب و همچنین روند سیاسی با 

رئیس جمهور این کشور گفت وگو و تبادل نظر کرد. 

اجتماعی

به مناسبت روز جهانی »زمین پاک«؛

امروز:  متخصصان جهانی تغییر
 اقلیم گردهم می  آیند

رئیس انستیتوی محیط زیست سازمان همکاری اقتصادی 
)اکو( گفت: فردا- دوم اردیبشهت ماه - چند نفر از متخصصان 
تغییر اقلیم جهان به مناسبت روز جهانی زمین پاک در قالب 

وبینار گردهم می آیند.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، اصغر محمدی فاضل 
روز گذشته گفت: همزمان با پنجاهمین سالگرد روز جهانی 
زمین، همایش بین المللی روز زمین با موضوع تغییرات 

اقلیمی به صورت وبینار بین المللی برگزار می شود.
وی اظهار داشت: این سمینار آنلاین در تاریخ دوم، سوم و 
چهارم اردیبهشت ماه توسط انستیتو علوم و فناوری محیط 
زیست وابسته به سازمان همکاری های اقتصادی )اکو( و با 
حضور چهره های برجسته بین المللی در حوزه محیط زیست، 

کشاورزی و کسب و کار برگزار خواهد شد.
فاضل ادامه داد: سخنرانانی از استرالیا، هند، ایتالیا، انگلیس، 
غنا، آلمان، ترکیه، گرانادا و پاکستان در این همایش مجازی 
سخنرانی خواهند کرد، موضوع سخنرانی ها شامل چالش 
های تغییرات اقلیمی به صورت آنلاین و با موضوعاتی مانند 
اقلیمی و آموزش و پرورش، همه گیری جهانی  تغییرات 
ویروس کرونا و بحران آب، سیاست های حفاظت از طبیعت و 

تاثیرات آن بر اقتصاد و معیشت خواهد بود.
افزایش  برای  روزی  زمین،  روز  گفت:  زمین  روز  درباره  وی 
آگاهی و قدردانی نسبت به محیط زیست و کره زمین است. 
این روز دو بار در سال، یک بار در طول فصل بهار در نیمکره 
شمالی و در طول فصل پاییز در نیمکره جنوبی )که فصل بهار 
آن نیمکره محسوب می شود( برگزار می شود و سازمان ملل هر 

سال در اعتدال بهاری، این روز را جشن می گیرد.
رئیس انستیتوی محیط زیست سازمان همکاری اقتصادی افزود: 
جوامع بسیاری هفته زمین را با آغاز روز زمین جشن می گیرند، در 
ایران نیز همزمان با سایر کشورهای جهان، هفته زمین پاک از روز 
دوم اردیبهشت به مدت یک هفته در سراسر کشور برگزار می شود. 
بر اساس تقویم رسمی کشور، دوم اردیبهشت ماه هر سال به نام 

»روز زمین پاک« نامگذاری شده  است.
وی اظهار داشت: به مناسبت گرامیداشت این روز راهکارهایی 
مانند صرفه جویی در مصرف کاغذ، کاشت نهال و گیاهان 
از محیط زیست،  بومی، مشارکت در پویش های حمایت 
کاهش استفاده از وسایل آلاینده زمین، کاهش مصرف آب، 
توجه بیشتر به مدیریت پسماند، کاهش تولید زباله و تلاش 

برای افزایش آگاهی های عمومی ارائه شده است.

محیط زیستسیاست خارجی

»البرز« چه خبر؟
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اقتصادی

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛
پیش از آغاز »کسب و کار خانگی« چه نکاتی را باید در نظر بگیریم؟

از شاهپور تا آقازاده ها!
رئیس  ابتهاج«  »ابوالحسن 
بودجه  و  برنامه  سازمان 
پهلوي با چانه اي پهن، قدي 
از  كه  معده  زخم  و  كوتاه 
نشانه هاي ديكتاتورهاست و 
پزشكان او را از خوردن شراب 
منع كرده اند در خاطرات خود 

مي نویسد:
شاهپور عبدالرضا پهلوي وام يك ميليون توماني از بانك ملي 
گرفته بود و پس نمي داد به شاهنشاه گزارش دادم و گفتم 
پرداخت نشود جسارتا مجبوريم سند وثيقه منزل ايشان را 

حراج بگذاريم چند روز بعد شاهنشاه پرداخت كردند!
ظاهرا شاهنشاه از جيب مبارك برنداشتند بلكه از كيسه ملت 
كش رفته اند! همانطور كه دقيقا پنجاه سال بعد پول سپرده 
گذران موسسات مالي و اعتباري كه توسط آقازادگان و باج 
خورهاي مالك اين موسسات »دودَر« شد از صندوق هاي 

ملي يا همان جيب مردم پرداخت شد با اين تفاوت كه:
اول: ابوالحسن ابتهاج مدعي دينداري نبود اتفاقا از چهره هاي 
»لاييك« دربار بود و رسما از همسر كارمندش )آذر صنيع( 
خواستگاري و ازدواج كرد تا ركورد »بي شرفي« را جا به جا 

كند!
دوم: پسران پهلوي اول و دوم با اشرف و شمس و دنباله 
شان به يك »دسته« نمي رسيدند ولي آقازاده هاي طماع 
افزون بر يك لشكرند كه مثل ويروس دائم تكثير تصاعدي 
مي شوند و بعضا از اشباع شكم و زيرشكم هار شده اند  و با 
پول مردم گرسنه »كرونازده« فيلم ماساژشان توسط نازك تنان 
»پا پنبه اي«! تهيه و دست به دست جوانان بيكارِ خانه نشينِ 

افسرده مي چرخد!
مهم تر اينكه:»مي شود از پسر شاه آن هم از نوع ملكي 

ضمانت گرفت«!

»رئیس کل بانک مرکزی«:
بانک ها از ظرفیت بازار سرمایه برای 

واگذاری سهام استفاده کنند
رئیس کل بانک مرکزی از مدیران عامل شبکه بانکی خواست 
از ظرفیت بالای فراهم شده در بازار سرمایه برای واگذاری 

سهام و بنگاه های تحت تملک خود بهره گیرند.
به گزارش روز گذشته بانک مرکزی، عبدالناصر همتی در 
بخشنامه ای به مدیران عامل شبکه بانکی تاکید کرد که 
فرصت اقبال به سرمایه گذاری در بورس مغتنم شمرده شود.

وی در بخشنامه مذکور، بر تکالیف مقرر برای بانک ها در ماده 
۱۶ »قانون رفع موانع تولید رقابت پذیر وارتقای نظام مالی 
کشور« اشاره و اعلام کرده است: در سال جهش تولید بایستی 
منابع بانک ها و مؤسسات اعتباری آزاد و صرف حمایت از 

فعالیت های مولد تولیدی شود.
راه اندازی یک کسب و کار خانگی در عین کوچک بودن و 
سادگی، تا حدودی نیز پیچیده است. اگر تصمیم دارید یک 
کسب و کار خانگی راه اندازی کنید بهتر است چک لیست 
زیر را که در بر گیرنده نکات مهم و الزامات اولیه یک کسب 
و کار خانگی است برای موفقیت  در کسب و کارتان حتما 

مد نظر داشته باشید.

)Business Plan( تهیه کردن طرح کسب و کار 
 حتی اگر شما تنها کسی هستید که آنرا می خوانید! داشتن 
طرح برای شناخت بهتر خود و کسب و کارتان و مهمتر از 
آن دانستن »وضعیت فعالیت ها« در هر مرحله از کسب 

و کار مهم است.

 تعیین ساختار کسب و کار
 می خواهید تنها کار کنید یا شریک داشته باشید؟ کارتان را 
در قالب ایجاد یک شرکت با مالکیت خصوصی انجام دهید 

یا به صورت تعاونی؟ قبل از راه اندازی کار باید ساختار و 
نوع کسب و کار خود را مشخص کرده باشید.

 قوانین حقوقی 

 قبل از راه اندازی کسب و کار بهتر است از قوانین حقوقی 
و مسائل مربوط به قوانین مرتبط با آن کسب و کار آشنایی 
لازم را پیدا کرده باشید. حتی در صورت نیاز باید مجوزها و 

گواهینامه های لازم را تهیه کنید.

آگاهی از قیمت های خدمات مشابه شما
 

 قبل از اینکه کسب و کارتان به دلیل عدم آشنایی با قیمت 
محصولات یا خدمات مشابه و قوانین مرتبط با آن ها 
ناگهان به مشکل برخورد پیدا کند بهتر است ببینید در 
منطقه مورد نظر شما، کسب و کارهای مشابه، خدمات 

خود را با چه قیمتی به خریداران عرضه می کنند.

  سر و سامان دادن به دفتر کار 

 اگر می خواهید تمرکز مناسبی بر روی کسب و کارتان 
حداقل  با  مجزایی  کار  دفتر  کنید  سعی  باشید  داشته 

مزاحمتها برای خود در نظر بگیرید.

 خرید تجهیزات

به موقع تهیه کنید  را   کلیه تجهیزات مورد نظرتان 
دچار  و  دستپاچه  آنها  به  فوری  نیاز  صورت  در  تا 

مشکل نشوید.

راه اندازی سایت 
  

 با راه اندازی توأم سایت و کسب و کار می توانید بهتر برای 
معرفی محصولات یا خدمات خود برنامه ریزی و اقدام 

کنید.

 تهیه برنامه زمانبندی 
 حتی اگر کار شما به صورت پاره وقت و در ساعات غیر 
اداری و در زیر زمین یا پارکینگ منزل شماست، داشتن 
برنامه زمانبندی برای دستیابی به اهداف لازم الاجرا و بسیار 

ضروری است.

 در نظر گرفتن انبار کالاها

جای  باید  حتما  دارید  ارائه  برای  محصولاتی  شما   اگر 
مناسب، تمیز، بی خطر و منظمی را برای انبار کردن آنها 

در نظر بگیرید.

 مشخص کردن نحوه ارسال کالاها

 اگر محصولی برای ارسال دارید باید حتماً قبل از شروع کار 
بدانید چگونه آن را را برای مشتری ارسال می کنید و چه 
ملزوماتی مورد نیاز است؛ جعبه، پاکت نامه، پاکت حبابدار، 
دفترچه یا CD راهنما، برچسب و... همه چیز باید از اول 

تدارک دیده شده باشد.

کارآفرینی

تلنگر

خبر

سعید  شفیعیان

 نویسنده

دکتر علی قوامی

  تحلیل گر بازارسرمایه

براساس مصوبه شورای عالی کار حداقل دستمزد کارگر 
عادی برابر ۶١ هزار و ١8٠ تومان و مزد هر ساعت اضافه 

کار عادی هشت هزار و ٣۴۶ تومان است.
اضافه کاری جزو مواردی است که کارگران در زمان کار 
خود به وفور با آن سر و کار دارند. نپرداختن این اضافه 
جمله مشکلات  از  مقوله  این  پرداختن  کم  یا  کاری 
کارگران است که با پردازش این موضوع می توان به آگاه 

سازی کارگران کمک کرد.
مطابق قانون، هر کاگر بایستی در طول یک هفته، مدت 
باشد، چنانچه ۴۴  داشته  اشتغال  کار  به  ۴۴ ساعت 
ساعت را بر ۶ روز کاری )به غیر از روز جمعه( تقسیم 
کنیم،  از هر کارگر انتظار می رود در طول یک روز، هفت 

ساعت و ٣٠ دقیقه به کار اشتغال داشته باشد.
محاسبه اضافه کاری بر مبنای مزد یک ساعت کار عادی 

به اضافه ۴۰ درصد فوق العاده اضافه کاری است که در 
این زمینه شیوه قانونی محاسبه که در اجرا با عملکرد 
کارفرمایان و مراجع حل اختلاف هماهنگی دارد به شرح 

زیر است:
- مزد روزانه= مزد ماهانه تقسیم بر ۳۰

- مزد یک ساعت کار عادی= ۷ ساعت و ٣٠ دقیقه تقسیم 
بر مزد روزانه

- مزد یک ساعت اضافه کاری= ۴۰ درصد مزد یک ساعت 
کار عادی+ مزد یک ساعت کار عادی

حداقل مزد ماهانه در سال جاری یک میلیون و 8٣۵ 
هزار و ۴٢۶ تومان و مزد هر ساعت کار ۶١ هزار و ١8٠ 

تومان است.
مزد هر ساعت کار عادی هشت هزار و ٣۴۶ تومان و فوق 
العاده هر ساعت اضافه کاری ١١ هزار و ۶8۵ تومان است.

فوق العاده هر ساعت شب کاری ٢ هزار و ٩٢١ تومان، 
العاده هر ساعت جمعه کاری سه هزار و ٣٣8  فوق 
تومان، فوق العاده نوبت کاری صبح-عصر ۹۹ معادل ۱۰ 
درصد حقوق ١8٣ هزار و ۵۴٢ تومان و فوق العاده نوبت 
کاری صبح-عصر-شب ۹۹ معادل ۱۵ درصد حقوق ٢٧۵ 
هزار و ٣١۴ تومان است. فوق العاده نوبت کاری صبح-

شب و یا عصر شب ۹۹ معادل ۲۲.۵ درصد حقوق ۴١٢ 
هزار و ٩٧١ تومان است.

در سال 99؛ اضافه کاری کارگران چقدر است؟
جامعه
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در جلسه شورای شهر کرج مطرح شد؛

تکلیف 28 پروژه عمرانی اولویت دار 
کرج در سال 99 چه می شود؟

تشکر از عزیزان عرصه سلامت، بهداشت 
و یک »عزیز«!

توله خرس نجات یافته در آغوش محیط بان مریوانی!

کارکرد کادر درمانی و ساختار بهداشت و سلامت کشور آن قدر 
در مهار کرونا خوب بوده که دیگر این عزیزان را که مجاهدانه 
در جبهه مقابله با این بلیه شوم و این دشمن قدار نامرئی در 
حال رزمی دلاورانه و بی باکانه هستند به آسانی می شود با 
رزمندگان 8 سال دفاع مقدس در برابر دشمن بعثی قیاس 
کرد و این عزیزان را با آن والا مقامان عرصه جنگ جهاد در 
یک جا نشاند و بر دست گرفت و تجلیل کرد. آن هم در زمانی 
که کشور تحث بدترین تحریم هاست یکه و تنها و با سلاح 
ایمان و جهاد در مقابل دنیایی ایستادیم و حماسه ای مانا در 
تاریخمان به یادگار گذاشتیم و امروز کادر درمانی و سازمانی 
بهداشت و درمان کشور همان مسیر افتخار را طی می کند و 
قطعا حماسه ای در حال خلق شدن است که برگ افتخاری 
دیگر بر دفتر افتخارات این سرزمین خواهد افزود. اما پس 
از این کلیت که نه فقط حالا ما که یک دنیا به آن معترف 
است، دوست دارم کمی بومی تر کنم این نوشتار را و بنویسم 
از مجاهدت های بچه های کادر درمانی علوم پزشکی استان 
البرز که انصافا فوق العاده بودند. چه در پیشگیری و چه در 
درمان کرونا؛ آن هم در کنار تهران به عنوان یکی از کلونی های 
شیوع و همه گیری این ویروس که خود به تنهایی یک سوم 
مبتلایان به کرونا در کشور را داراست و این وقتی ارزش صد 
چندان می یابد که بدانیم عبور و مرور بین تهران و البرز هرگز 
مانند استان های دیگر قطع نشد. این کارکرد فوق العاده در اثر 
مجاهدت هایی به دست آمد که یک سوی آن مسئولان اداره 
بهداشت و سلامت البرز هستند. اداره ای که پر است از افراد 
خوب و کاربلد که صد البته مخلص که به واقع در این واقعه، 
جهادی عمل کردند و الحق هم در این راه موفق و سربلند بوده 

اند و تا اینجای کار افراد بسیاری بودند که از زمانی که بر مسند 
کار قرار گرفتند به اصلاح امور پرداختند و هم زمان که دست 
نااهلان و ناکارآمدان را از ساختار کوتاه می کردند و به امور 
جاریه این اداره هم سر و شکل بهتری دادند و اوج کارشان 
هم که در ایام کرونا بود و ساختار اصلاح شده و چالاکی که از 
اداره بهداشت و سلامت ایجاد کرده بودند به مدد استان آمد و 
بسیاری از موانع را از راه برداشت تا مقابله با کرونا در بهترین 

شکلش عملیاتی شود.
اما این مهم در استان مان به دست نمی آمد مگر با مدد و 
حمایت همه جانبه مسئولان استان به خصوص استاندار ِ این 
بار واقعا »عزیزمان«که گرچه در برخی از عزل و نصب هایش 
صدای دلسوزان و دلسوختگان استان را در آورده و ما هم به 
برخی از آن ها به حق اعتراض داشتیم و داریم و آن را ابراز 
کرده ایم و باز هم خواهیم کرد اما بر همان صراط حق، این بار 
انتصاب چنین مدیران دلسوز و خدوم و کارآمدی در دانشگاه 
علوم پزشکی البرز را از سوی ایشان عرج می نهیم و حمایت 
استانداری از این مدیران کاربلد را سپاس می گوییم و دعاگوی 
استاندار و استانداری در این فقره مبارک و متبرک هستیم 
و در این راه دست حمایت به سوی ایشان دراز می کنیم و 

امیدواریم که این روند مثبت ادامه دار باشد...

یک  ارتفاعات  در  قهوه ای  خرس  یک  چهارشنبه  روز 
بانان  محیط  و  شد  تلف  کردستان  مریوان  در  روستا 
قهوه ای  خرس  ماده  مرگ  علت  شدند.  اعزام  آنجا  به 

مشخص نیست.
محیط بان کمی دورتر از از لاشه خرس یک توله خرس 
کوچک را پیدا کردند که زیر بوته ای مخفی شده بود. 

توله خرس به شدت ترسیده بوده  مرتب فریاد می کشید.
در خانه محیط بان  توله خرس کوچک هم اکنون  این 
دبستانی از محیط بانان مریوانی نگهداری می شود. نام 
این توله خرس زیبا را »هویار« گذاشته اند. وحشت و 
استرس هویار ازبین رفته و روزا با فرزندان محیط بان 

مشغول بازی است و شب ها در کنار آن ها می خوابد.

پیگیریِ ویژه پروژه های اولویت دار عمرانی، رسیدگی 
و  حصارک  های  تاکسی  بسامان  نا  وضعیت  به 
از جمله مواردی بود که در  ساماندهی دستفروشان 
صد و نودمین جلسه رسمی شورای اسلامی شهر کرج 
که روز یکشنبه ٣١ فروردین ٩٩ برگزار شد، توسط اعضا 

مطرح شد.
رئیس  و  اول  دبیر  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
ترافیک شهری شورای اسلامی  و  کمیسیون عمران 
شهر کرج گفت: از شهرداری توقع می رود پروژه های 
اولویت دار عمرانی در سال ٩٩ را بصورت ویژه دنبال 
کند که بتوانیم در سال جاری آنها را به بهره برداری 

برسانیم.
مهدی حاجی قاسمی گفت: اعتبار بودجه تعداد ٢8 
پروژه عمرانی شاخص و اولویت دار در شهرداری کرج 
در سال گذشته مشخص شده است که امیدواریم تا 
پایان دوره پنجم شورای اسلامی شهر به بهره برداری 

برسد.
اجرای  در  شهرداری  کاری  اولویت  اینکه  بیان  با  او 
مجری  ما  کرد:  تصریح  است،  عمرانی  های  پروژه 
خواسته های شهروندان هستیم و بر این اساس رفع 
نیازهای شهری مردم کلانشهر کرج در اولویت برنامه 

های شورا و شهرداری قرار دارد.
دبیر اول شورای اسلامی شهر کرج، تمرکز شهرداری 
را روی خواسته های شهروندان معطوف دانست و 
گفت: بخشی از مطالبات مردمی در حوزه مختلف از 
شهرداری و شورا مرتبط با کوتاهی های دستگاههای 
دیگر بوده که متاسفانه تبعات آن به شهرداری بر می 

گردد.
با  تعاملات  است  لازم  کرد:  تاکید  قاسمی  حاجی 
دستگاه های مختلف اجرایی به صورت دوطرفه انجام 
شود همانند موضوعات آسفالت بلوار موذن )اداره آب 
و فاضلاب( یا جهاد کشاورزی در خصوص آزادسازی 
که  پیام  فرودگاه  دسترسی  راه  و  مهرشهر  گذر  کنار 
است  نیاز  و  گردد  می  بر  استان  کل  به  آن  برکات 
استاندار و معاون عمرانی وی به صورت جدی در این 

خصوص و رفع مشکلات شهر کرج همراهی کنند.

وضعیت نابسامان تاکسی های میدان حصارک

مشارکت  امور  و  گذاری  سرمایه  کمیسیون  رئیس 
های شهرداری کرج گفت: به منظور توجه جدی به 
از  حدادی  شهید  بلوار  ابتدای  ترافیکی  ساماندهی 
سمت میانجاده، ایستگاه تاکسی ها و توجه جدی 
در  دانشگاه خوارزمی  ترافیکی میدان  به ساماندهی 
پل  زیر  محدوده  همچنین  و  گلستان  بلوار  ابتدای 

شهدای حصارک اقدام شود.
و  تفریحی  مرکز  اقدامات  خصوص  در  نبیونی  محمد 
گردشگری باغستان گفت: در راستای ارائه خدمات به 
شهروندان از شهرداری درخواست دارم تا بازنگری و اقدامات 

جدی در خصوص تابلوهای هدایت مسیر و راهنما در 
سطح شهر به ویژه مسیرهای ورودی شهر از سمت حصارک 

کرج از سمت کمال شهر از سمت قزوین انجام شود.
او تصریح کرد: بر این اساس مشکل تابلوهای راهنما و 
رانندگی و چراغ های راهنمایی در انتهای بلوار ٣5٠ متری 
در محدوده کارخانه لاستیک سازی در منطقه 6 نیز رفع شود.
رئیس کمیسیون سرمایه گذاری و امور مشارکت های 
شهرداری کرج با اشاره به اهمیت به امنیت شهروندان، 
افزود: به علت تردد کودکان و نوجوانان در پارک تفریحی 
باغستان نیاز جدی به ایمن سازی آبگیرهای ایجاد شده 

در پارک تفریحی باغستان مورد توجه قرار گیرد.
نبیونی به بهسازی و توسعه فضای سبز اطراف اتوبان 
تاکید کرد و گفت: با توجه به پیش بینی بودجه مناسب 
در سال ٩٩ و نیاز به شروع این پروژه در اسرع وقت 
توسعه فضای سبز  و  بهسازی  پروژه  به  توجه جدی 
تا عوارضی  اتوبان در محدوده بهشت سکینه  اطراف 

قدیم در دو طرف  توسط شهرداری اقدام شود.
مدیریت  از  گفت:  کرج  شهر  اسلامی  شورای  عضو 
راه  و  نصب  عملیات  در  تسریع   درخواست  شهری 
دانشگاه  میدان  محدوده  در  پیاده  عابر  پل  اندازی 
خوارزمی )حصارک  که مدت طولانی از درخواست و 

پروسه طراحی و نصب آن می گذرد دارم.

شهرداری کرج دستفروشان را ساماندهی کند

شورای  ایمنی  و  شهری  خدمات  کمیسیون  رئیس 
اسلامی شهر کرج گفت: در راستای جلوگیری از شیوع 
ویروس کرونا از شهرداری درخواست دارم در این ایام 

از فعالیت دستفروشان سطح شهر جلوگیری کند.
در  گستری  بساط  به  اشاره  با  بیرانوند  بزنی  فریده 
برخی از مناطق شهرداری به ویژه در محدوده مرکزی 
سطح شهر تصریح کرد: احتمال سرایت بیماری کرونا 
ویروس در اماکن عمومی بیشتر است، مردم رعایت 
حضور  شاهد  اخیر  روز  چند  این  طی  و  نمی کنند 
پرحجم و انبوه مراجعه کنندگان به این بساط گستران 
این  دارم  درخواست  شهری  مدیریت  از  که  هستیم 

محدوده ها پاکسازی شوند.
رئیس کمیسیون خدمات شهری و ایمنی شورای شهر 
کرج با تاکید بر اینکه دستفروشان نسبت به رعایت 
نکات بهداشتی بی تفاوت نباشند و سلامتی خود و 
دیگران را به خطر نیاندازند، افزود: در این خصوص 
عمل  خود  تکلیف  به  باید  نیز  مردم  می کنم  تاکید 
کرده و همچنین دستفروشان نیز این بیماری را جدی 

گرفته و توصیه های بهداشتی را رعایت کنند.
به  سخنانش  از  دیگری  قسمت  در  بیرانوند  بزنی 
از  گفت:  و  کرد  اشاره  کارگران  نابسامان  وضعیت 
از  برخی  مزایای  و  حقوق  دارم  درخواست  شهرداری 
کارگران که تاکنون پرداخت نشده را در اسرع وقت 

پرداخت کند.

یادداشتمدیریت شهری

عکس و مکث

شهری

مهرداد تیموری

 مدیرمسئول
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خاطره بازی

»هم گناه« / مصطفی کیایی
بی ادعا، جذاب و درگیر کننده

»هم گناه« نخستین تجربه »مصطفی کیایی« در »شبکه نمایش 
خانگی« تا همین هشت قسمت به یکی از بهترین، داستانی 
ترین و بی ادعا ترین ساخته های او تا به امروز تبدیل شده؛ این 
اثر دقیقا بر خلاف ِ مسیر رایج در سریال های اخیر شبکه خانگی 
حرکت می کند و جذابیت ِ آن در »پیچیدگی سِادگی« است. 
خانواده بزرگ »صبوری« که ثروتمند هستند اما نویسندگان و 
فیلمساز از آن به عنوان پیش داستانی برای پیشبرد درام و 
معرفی شخصیت هایش استفاده کرده و مانند »دل«، »مانکن«، 
به نمایش کشیدن »لاکچری بازی«  »عاشقانه« و... شهوت ِ 

کاراکترهای بی شناسانامه اش را نداشته.
هم گناه هوشمندانه با استفاده از کلیشه های رایج، آن ها را 
دور زده و داستانی سرراست، جذاب و درگیرکننده برای مخاطب 

تعریف می کند.

»دل« / منوچهر هادی
دریغ از یک نکته مثبت!

و  مدح  در  هادی«  »منوچهر   ِ اخیر  آثار  سایر  مانند  »دل« 
نمایش ِ توخالی و صرف ِ»لاکچری بازی«هایی می گذرد که 
مطلقا نه تنها شکل نمی گیرند، بلکه گاها به شدت اگزوتیک 
)بیگانه، عجیب و غریب( می شوند و این هم یکی دیگر از 
برکاتِ سری دوزیِ آقای کارگردان است که هیچگاه »روابط«، 
ایده یک خطی  با  را نمی سازد و صرفا  و...  »شخصیت«ها 
ِ»ناپدید شدنِ عروس در مراسم عروسی« و بدون »درام« تا به 
امروز مخاطب را سر کار گذاشته. البته ناگفته نماند که وسط 
ِجولان ِ انواع مرسدس بنز و فراری با صاحبانی »رولکس به 
مانتال، جناب  و سانتی  پرحجم  پخشِ موسیقی  و  دست« 
به  ای هم »سریال«  دقیقه  نکرده و چند  ناپرهیزی  ِ هادی 

مخاطب نشان می دهد!

قاچاق »خروج« حاتمی کیا
چرا عاقل کُند کاری...

فیلم  ترین  تازه  کیفِ  و  کم  خصوص  در  هایم  گفتنی 
»ابراهیم حاتمی کیا« را گفته ام و این بار قصدم اشاره به 
چه و چگونگی فیلمش نیست؛ بلکه اقدام زشتی است  - 
البته تازگی هم ندارد!- که در خصوص قاچاق سریع السیر 
فیلم آنلاین اکران شده او دارد. اینکه حاتمی کیا در چنین 
شرایطی راضی شده تا فیلمش را آنلاین به نمایش بگذارد 
سرمایه  و  کنندگان  پخش  واقعا  اما  است.  تحسین  قابل 
گذارانِ این فیلم در کجا زندگی می کنند که با چنین تصور 
گرفتند؟  آنلاین«  »اکران  به  تصمیم  آسوده  خیالی  و  خِام 
وقتی قانون »کپی رایت« در کشورمان برای تمامی اقشار 
اعم از هنرمند و مسئول و منتقد و مخاطب و... محلی از 
اعراب ندارد، قاچاقِ فیلم، آن هم به این سرعت، متاسفانه 
بسیار قابل پیش بینی و واضح تر از روشناییِ روز بود! پس 

چرا عاقل کُند کاری...

فروردین 6٧ که جنگ موشکی شهرها بین تهران و 
به شهرهای  اغلب  تهرانی ها  بود  اوج گرفته  بغداد 
اطراف و شهرستانی های مقیم پایتخت به روستاهای 

خود رفتند.
تعداد زیادی از اقوام و هم ولایتی های ما هم به 
فیض آباد آمدند و عید نوروز شلوغ و خوبی بود. یک 
دوره مسابقه فوتبال همه ساله ایام نوروز در فیض 
بخش  روستاهای  حضور  با  کردیم  می  برگزار  آباد 
باشگاه های سبزوار  از  تیم هم  و سه چهار  داورزن 
شرکت می کردند. از سوم عید شروع می شد و ١١ 
نوروز به پایان می رسید. بین ١٢ تا ١6 تیم شرکت 
می کردند و جالبه که آنقدر خوب برگزار می کردیم... 
٩ دوره برگزار شد... که پدرها و مادرها به تماشا می 
اونسال  خانواده   ٢٠٠ با  روستایی  آباد  فیض  آمدند. 
بالای 5٠٠ خانواده در خود جای داده بود و برای اولین 
بار فکر کنم فیض آباد راه حضور بانوان را به تماشای 
فوتبال باز کرد. ما یک تعداد دانش آموز دبیرستانی 
بودیم که در شهر درس می خواندیم و با دست خالی 
و  کردیم  تهیه می  تیر چوبی  و  دروازه  تور  و  توپ 
اهالی هم لطف می کردند نان می پختند و تخم مرغ 
هم هر خانواده چندتایی آب پز می کردند با سیب 
زمینی به تیم هایی که ظهر باید می ماندند ساندویچ 

ساده ای می دادیم.
ما ده نفر هم باید کار اجرا و برنامه ریزی را انجام 
مقابل چشم هم  مسابقه  یک  روزی  می دادیم هم 

ولایتی ها و پدر مادر انجام می دادیم و حتما هم 
باید پیروز می شدیم. من رشته اصلی ام هندبال بود 
ولی باید مثل حرفه ای ها فوتبال هم بازی می کردم. 
باخت مساوی بود با لعن و طعنه و حتی بعضا از نهار 

و شام هم خبری نبود...
جالبه که داوری مسابقات را هم خود ما به اضافه 
بازیکنان حرفه ایی تر تیم های باشگاهی انجام می 
دادیم. در ٩ دوره که برگزار شد سه بار تیم الف فیض 
آباد قهرمان شد و یک نکته جالب بگویم که مثلا 
تیم ابومسلم سبزوار دو بازیکن داشت که بعدا به 
تیم ابومسلم خراسان پیوستند و با خداداد عزیزی 
در  همبازی شدند. هادی کافی و کاظم فوجی که 

پاس تهرانم بازی کردند؛ یادش بخیر آن روزها...
سال 6٧ دو سه روز باران شدید پشت سر هم گرفت 

و مسابقات در نیمه نهایی تعطیل شد.
شود  حفظ  آباد  فیض  الف  تیم  روحیه  اینکه  برای 
چون به فینال رسیده بود و آخرین سال جام شهدا 
ماه  به  میخورد  نوروز  عید   68 سال  چون  بود  هم 

رمضان و تعطیل میشد باید قهرمان می شدیم.
بی سر و صدا رفتیم سبزوار یک ویدئو تی سی ون 
از این دستگاه های بزرگ با یک تلویزیون رنگی و ١٢ 
تا فیلم فارسی و هندی کرایه کردیم داخل یک وانت 
گذاشتیم... دو تا کیسه علف انداختیم روی دستگاه 
و دوسه تا هم گوسفند عقب وانت تا کمیته شک 
برسیم  به سلامت  و  رد کنیم  راه  پلیس  از  و  نکند 

فیض آباد.
با بچه های  دادرس! که  دوستانی مثل حاج مهدی 
کمیته ارتباط داشتند می دانند چه استرسی داشتیم. 
و  دستگاه  کردن  ضبط  و  شلاق  گرفتند  می  اگر 
شکستن فیلم ها و.. یکطرف آبروی ما توی روستا 

برباد می رفت و خانواده کلا مارا آق می کردند!
وقتی دم حیات ما داشتیم ویدئو و فیلم ها را از زیر 
کیسه علف خالی می کردیم یکی از این بچه فضول 

های تهرانی خود شیرینی کرد و به مادر خدابیامرزم 
گفت امشب کمیته میاد پسرتو میبره... توضیح هم 

داد که فیلم های بدبد میخوان نگاه کنند..
مادر گریه و زاری که اگه این زنان لختی را بیاری 
خونه دیگه تو این خونه نماز نمی خونم و یک ٢٠ 
لیتری نفت آورد که فیلم و ویدئو را آتیش بزنه... 
خلاصه بردیم یک خانه ای که کسی توش زندگی 

نمی کرد!
و  بود  افتاده  چوو  روستا  کوچک  محیط  توی  حالا 
شب قرار بود ٢٠ نفر اعضای تیم باشند 5٠ نفر توی 
یک خانه البته بزرگ سالن مانند روستایی فیلم ها 

را پشت سر هم...
را خاموش می  برقها  زد  در می  ده دقیقه یکی  هر 
کردیم چون فکر می کردیم یک آدم فضول ممکنه 
کمیته سبزوار را خبر کرده باشد... دردِسر ندم! مادر 
خدابیامرزم البته به پدر که سرگرم کشاورزی بهاره بود 
در آن روزها نگفت ولی جواب سلامم را هم نمی داد.

روز فینال جمعیت زیادی آمده بودند از روستاهای 
دادیم  اطلاع  ژاندارمری هم  پاسگاه  به  ما  و  اطراف 
چون نگران بودیم نکند درگیری شود. از سبزوار هم 
آمده  منوچهری  فرهنگ  آقای  بدنی  تربیت  رئیس 
بود با چندتا گرمکن و توپ و داوران رسمی؛ یادش 

بخیر...
زمین هنوزم گل بود ولی مقابل همان تیم معروف 
به نام تیم درخشان بازی جانانه ای کردیم و در وقت 
اضافی یک گل من زدم و یکی هم علی آقا بلوکی 

فیض آبادی که الان امام جماعت روستاست...
سوت پایان و جشن و شکلات و شیرینی مردم و 
از آن شب ویدئو مادر منو بغل کرد و  آن روز بعد 
بوسید... هنوزم بوی آغوش گرم مادر و استقبال و 
خوشحالی مردم روستا همراهم هست. شادی روح 
بر  صلواتی  مادرم  و  پدر  خصوص  به  گذشتگان  در 

محمد و آل محمد...

ما یک تعداد دانش آموز دبیرستانی بودیم که در شهر درس می خواندیم و با دست خالی توپ و تور دروازه و 
تیر چوبی تهیه می کردیم و اهالی هم لطف می کردند نان می پختند و تخم مرغ هم هر خانواده چندتایی 

آب پز می کردند با سیب زمینی به تیم هایی که ظهر باید می ماندند ساندویچ ساده ای می دادیم.

براساس یک روایت واقعی؛

ویدیو با یک کیسه علف و قهرمان فوتبال روستاهای داورزن!

خوب | بد | زشت ِ هفته 

سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار

مهدی تیموری

 سردبیر
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روزنامه

7 ورزشی

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

مقصر ِ دوپینگ کشتی گیران کیست و چه باید کرد؟

از سوی ستاد مبارزه با دوپینگ، نام سه 
کشتی گیر مطرح به عنوان دوپینگی های 

جدید این ورزش اعلام شد.
در اتفاقی نادر یک آزادکار و دو فرنگی کار 
شناخته شده کشورمان متهم به استفاده 
اند. در  نیروزای غیر قانونی شده  از مواد 
آزادکار  قیاسی«  »مرتضی  راستا  همین 
جوان وزن ۶۵ کیلوگرم که تجربه حضور 
در رقابت های جهانی امیدها و مسابقات 
های  رقابت  و  تختی  جام  چون  مهمی 
انتخابی را در کارنامه خود دارد به واسطه 
با خوش شانسی  اما  مثبت شدن تست 
سوی  در  است.  گرفته  محرومیت  ماه   ۶
های  چهره  از  گرمسیری«  »رسول  دیگر  
شناخته شده کشتی فرنگی وزن ۷۷ کیل 
گرم و دارنده عناوین متعدد از جمله نایب 
قهرمانی جام تختی، کشتی گیر برتر لیگ 
تیم  پیراهن  پوشیدن  از مدعیان  یکی  و 
ملی یک سال محرومیت را در کارنامه خود 
دیگر  رضایی«  »کیوان  است.  کرده  ثبت 
فرنگی کار مطرح وزن ۸۲ کیلو گرم که از 
قضا او هم یکی از مدعیان جدی این وزن 
به حساب می آید با محرومیت سنگین 

چهار ساله مواجه شده است!
در همین راستا سخنگوی فدراسیون کشتی 
خصوص  در  فدراسیون  که  کرده  تاکید 
نخواهد  اغماضی  هیچگونه  ها  دوپینگی 
داشت و از این پس از تمام قهرمانان تعهد 
کتبی گرفته خواهد شد تا تبعات استفاده 
از مواد نیروزا از جمله جریمه ده هزار فرانکی 
را خودشان پرداخت کنند. امامی تلویحا به 
این نکته نیز اشاره داشته که رئیس اتحادیه 
جهانی کشتی طی ملاقات با رئیسو نایب 
این  از  را  خود  نارضایتی  رئیسفدراسیون 

موضوع اعلام کرده است.
مسابقات  در  هدایت«  »بهروز  ماجرای 
آسیایی زنگ خطر را برای فدراسیون کشتی 
اکنون اعلام آشکار  اما  آورد و  به صدا در 
»نادو«  از سوی  گیر  کشتی  سه  دوپینگ 
تا  کند  می  دوچندان  را  ها  حساسیت 
مسئولان فدراسیون بیش از پیش به خود 
آیند. آشکار شدن یکباره دوپینگ سه کشتی 
گیر مطرح، موضوعی نیست که بتوان به 
راحتی از کنار آن عبور کرد. این درست که 
مقصران اصلی ماجرا یعنی کشتی گیران 
خاطی بلافاصله سزای عملکرد خود را می 
بینند و چه بسا بنا به ادعای فدراسیون باید 
رقم  که  سوئیس  فرانک  هزار  ده  هرکدام 
قابل توجهی به حساب می آید را از جیب 
بپردازند با این وجود یک حقیقت را نمی 
توان از نظر دور داشت که معضل دوپینگ 
و  فدراسیون  بلاتکلیفی  دوران  طول  در 
پس لرزه های بعد از انتخابات که دست 
و  جانبی  مختلف  امور  سرگرم  اندرکاران 

حاشیه ای بودند مجال ظهور پیدا کرده. اگر 
چنین نبود به یکباره شاهد سه کشتی گیر 

دوپینگی در یک مقطع کوتاه نمی شدیم.
واسطه  به  جهانی  اتحادیه  رئیس  وقتی 
همین امر روی در هم بکشد و از وضعیت 
موجود اظهار ناراحتی می کند، پیامد خوبی 
برای کشتی ما به همراه ندارد. لالوویچ به 
مسئولان فدراسیون در این باره تذکر داده 
تا بیشتر مواظب باشند. بدیهی است وقتی 
نقدی در میان نباشد و دوستان در برنامه 
های متعدد و سفارشی بی خاصیت صرفا 
به به و چه چه راه بیندازند و مسندنشینان 
آسوده خاطر از همه چیز و همه کس خود 
بسا شاهد  ببینند چه  انتقاد  از  را مصون 
لجام گسیختگی و اهمال کاری هایی از 
این دست هم باشیم.  وقتی کمیته پزشکی 
سابق که سال ها نسبت به امور درون و 
داشتند  آشنایی  و  اشراف  اردوها  بیرون 
کنار گذاشته می شود باید منتظر چنین 
رخدادهای غیر معمول هم باشیم. اینکه 
گیران  از کشتی  بعد  به  این  از  بخواهیم 
تعهد بگیریم و آن ها را علاوه بر محرومیت 
مجبور به پرداخت جریمه استفاده از مواد 
نیروزا کنیم راه حل نهایی مشکل نیست. 
مشکل وقتی رفع می شود که پیشگیری را 

قبل از مجازات مورد توجه قرار دهیم.
مواردی  چنین  در  اینکه  کلام  حاصل 
ورزشکار خاطی مجازات می بیند و محروم 
می شود اما تبعات اصلی چنین مشکلات 
فدراسیون خواهد  و  متوجه اصل کشتی 

شد که چه بسا در آینده نمود پیدا کند.

محمدرضا کاظمی

 نویسنده و روزنامه نگار

منهای فوتبال

بانوان

اعلام آشکار دوپینگ سه کشتی گیر از سوی »نادو« 
مسئولان  تا  کند  می  دوچندان  را  ها  حساسیت 
آشکار شدن  آیند.  از پیش به خود  فدراسیون بیش 
گیر مطرح، موضوعی  دوپینگ سه کشتی  یکباره 

نیست که بتوان به راحتی از کنار آن عبور کرد. 

وقتی نقدی در میان نباشد و دوستان در برنامه های 
متعدد و سفارشی بی خاصیت صرفا به به و چه چه 
راه بیندازند و مسندنشینان آسوده خاطر از همه چیز 
و همه کس خود را مصون از انتقاد ببینند چه بسا 
شاهد لجام گسیختگی و اهمال کاری هایی از این 

دست هم باشیم.  

در چنین مواردی ورزشکار خاطی مجازات می بیند 
و محروم می شود اما تبعات اصلی چنین مشکلات 
متوجه اصل کشتی و فدراسیون خواهد شد که چه 

بسا در آینده نمود پیدا کند.

سرمربی تیم ملی کاراته زنان ایران، گفت: ملی پوشان این رشته 
توان خود را نشان دادند و کسب ۲ سهمیه المپیک بیانگر این 

مهم دارد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرناف »سمانه خوش قدم« 
روز گذشته در مورد شرایط »حمیده عباسعلی« که زانوی خود 
را در آلمان جراحی کرد، اظهار داشت: با وجود پزشکان متعهد 
ایرانی ساکن در آلمان و حمایت های وزارت ورزش، کمیته 
المپیک و فدراسیون کاراته،  شرایط سختی را در آلمان سپری 
نکردیم و همه چیز به  موقع صورت گرفت، اما به دلیل کرونا 

محدودیت هایی هم بود.
وی، توضیح داد: پس از جراحی و با توجه به اقامت طولانی 
که در آلمان داشتیم، فیزیوتراپی به خوبی انجام شد. عباسعلی 
اکنون در ایران استراحت فعال دارد و باید یکسری اقدامات را 
انجام دهد تا از یک ماه آینده به صورت رسمی تمرینات کاراته 

را آغاز کند.

سرمربی تیم ملی ایران در خصوص اینکه به نظر می رسد تعویق 
المپیک به  سود عباسعلی شده است؛ گفت: اتفاقی است که 
رخ داده و آن را به فال نیک می گیریم و از آن استفاده مثبت 
خواهیم کرد. با تمرکز و هوشیاری بیشتر برنامه های خود را در 

خصوص ۲ ملی پوشی که المپیکی شده اند، عملی می کنیم.
و  سازیم  برطرف  را  ضعف  نقاط  باید  داد:  ادامه  خوش قدم 
می دانیم تعدادی از رقبای اصلی کاراته کاهای ما به المپیک 
رسیده اند و بر اساس وزن کاراته کاهای خود، تمرینات تخصصی 

را هم پیگیری می کنیم.
وی گفت: از زمانی که اعلام شد کاراته المپیکی است، اکثر 
کارشناسان اعتقاد داشتند که تیم زنان ایران ممکن است یک 
سهمیه و آن هم در مسابقات گزینشی نهایی در فرانسه کسب 
کند و از طریق رنکینگ سیستم شانسی برای تیم قائل نبودند. 
اما دختران ایرانی توان خود را نشان داده و به موفقیت رسیدند.
سرمربی تیم ملی زنان کاراته ایران توضیح داد: این سهمیه ها 

تنها مختص بازیکنان و من مربی نیست، بلکه فدراسیون 
کاراته، مربیان باشگاهی و کادرهای فنی پیشین تیم ملی در 

این موفقیت نقش دارند.
وی با بیان اینکه به کسب سهمیه سوم نیز امید زیادی دارد، 
افزود: »رزیتا علیپور« از طریق رنکینگ خوب پیش رفت و 
صعود مناسبی داشت. در مراکش به سهمیه او امیدوار بودیم 
که مسابقه برگزار نشد و اکنون می تواند در آخرین گزینشی به 

حقش برسد.
این مربی گفت: هر زمان اردوها آغاز شود به حریف تمرینی 
خوب و آماده نیاز داریم و باید تعداد بیشتری ورزشکار در اردو 

باشند. قهرمانانی که می توانند به ما کمک کنند را می توانیم 
به تمرینات بیاوریم.

خوش قدم اظهار کرد: تاکید می کنم دختران ورزشکار ایرانی 
ظرفیت بالایی دارند و نباید به آنان بی مهری کرد. آنان 

می توانند در بزرگترین رویداد ورزشی افتخار آفرین باشند.

»سرمربی تیم ملی کاراته«: دختران کاراته توان خود را ثابت کردند
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بازرسي کل کشور باید پاسخ بدهد؛ 
پول هاي فوتبال حیف مي شود 

یا میل...؟!
پويا  سيستم  يا  نظام  يك 
از  كه  است  سيستمي 
برخوردار  لازم  كارآمدي 
باشد. كارآمدي نيز در گروي 
تصميم  و  درست  تصميم 
خوب  تصميم  به  درست 
ريز  اتفاقات  دارد.  بستگي 
فوتبال  در  كه  درشتي  و 
عدم  در  ريشه  پيوندد  مي  وقوع  به  همواره  كشورمان 

مشروعيت نظام حاكم بر آن دارد.
انتشار اسناد مالي از نحوه پاداش پرداختي فوتبال ايران نزد 
فيفا بيانگر نوعي بي نظمي مالي در فوتبال ماست. بي نظمي 
اي كه حتي مي تواند سازمان بازرسي كل كشور را زير سوال 
ببرد! زيرا بازرسي كل كشور چندي قبل بر اساس درخواست 
نمايندگان مجلس شوراي اسلامي به فدراسيون فوتبال ورود 
پيدا كرد، اما از نتايج  بررسي هاي آن هنوز گزارشي - حداقل 

براي روشن شدن افكار عمومي- منتشر نشده است.
پرسش اين است؛ با اين همه پولي كه در فوتبال گردش 
دارد، چرا فوتبال ما و اساسا باشگاه هاي بزرگي نظير استقلال 
و پرسپوليس كه از ظرفيت هاي بالايي برخوردار هستند 

همواره بدهكارند؟
در ساختار حكومتي ما چه خبر است؟ چرا كشوري با منابع 
غني نفت، گاز، معادن و... )كه به شهادت مسئولان بلندپايه 
كشور از جمله پولدارترين كشور دنيا محسوب مي شود( بايد 
داراي جامعه آماري زير خط فقر باشد؟ و چرا بايد فوتبال ما 
هم با اين همه منابع بدهكار باشد؟ چه رابطه اي بين اين 

دو »نَداری« وجود دارد؟
آيا در فوتبال هم اختلاس وجود دارد؟آيا در فوتبال هم رانت 
دارد؟ چه  اي وجود  آقازاده  ویژه خواری و جريان  خواری، 
اتفاقي بر سر پول هاي ميليون دلاري فوتبال ايران نزد فيفا 
افتاده كه اكنون گفته مي شود مانده آن زير ده هزار دلار 

است؟ حيفي صورت گرفته يا ميل شده؟!
قبلا با بازي هاي تداركاتي بي فايده براي تيم ملي يا دستمزد 
هاي بي حساب، نقل از حيف بود اما اكنون صحبت از ميل 

است؟!
 بازرسي كل كشور بايد شفاف سازي كند كه در فدراسيون 
فوتبال پاداش هاي همه ادوار گذشته حضور در جام جهاني 
)١٩٩8، ٢٠٠6، ٢٠١4 و ٢٠١8( چه شده؟ اساسا حیف شده یا 
میل؟ مردم فوتبالدوستِ ايران پاسخ مي خواهند، يك قرون 

دوزار که نيست...!

بازیکنان تیم فوتبال »آاس رم« در اقدامی تحسین برانگیز از 
دستمزد 4 ماه خود به نفع کارمندان باشگاه، چشم پوشی کردند.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از دیوان نیوز، پس از همه 
گیری کرونا، لیگ ها در کشورهای مختلف به حالت تعلیق 
درآمده و به باشگاه ها ضرر زیادی وارد شده است. در همین 
راستا بازیکنان رم، موافقت خود با کاهش دستمزدها را 
اعلام کردند. رم پس از یوونتوس و پارما، سومین باشگاه 
ایتالیایی است که رسما این موضوع را اعلام می کند. 

چشم پوشی از دستمزد کامل 4 ماه در بین تیم های 
اروپایی بی سابقه است.

با تایید باشگاه آاس رم؛ بازیکنان و کادر فنی تیم فوتبال رم 
به طور داوطلبانه و بدون درخواست باشگاه، از دستمزد 4 
ماه خود صرف نظر کردند تا مطمئن شوند حقوق کارمندان 
غیرورزشی باشگاه به طور کامل پرداخت شود. بنابراین 
آوریل، می و ژوئن در خزانه  دستمزد ماه های مارس، 

باشگاه ذخیره می شود.

قلندر

»احمد سعادتمند« با حضور در مدیریت استقلال که خیلی 
دوستش دارد روی تیغ دولبه ایی حرکت می کند که خط 
پایانش قطع زنجیره ی حضور وی در مدیریت های ورزشی 

است!
این جمله را همین ابتدا گفتیم تا مدیرکل خوش سابقه و 
خوش اخلاق و کاردان ورزش ایران با سابقه مدیرکلی استان 
مازندران و مدیرکلی دفتر توسعه ورزش کشور که یادگار 
خوبی مثل دو دوره المپیاد نوجوانان و جوانان را در کارنامه 
خود دارد حساب کار خود را بداند و خیلی رک و بی پرده 

سراغ اصل موضوع برویم.
سعادتمندی که با پشتوانه بانک سرمایه و راه اندازی تیم 
والیبال سرمایه خدمات زیادی به جهت جذب منابع به 
ورزش باشگاهی و ملی کرد باید بداند که باشگاه استقلال 
همانند میدان مین پر خطری است که به هر طرف بچرخد 

ممکن است او را ببرند روی هوا!

از راننده که در اختیار اوست تا نگهبان دم در باشگاه و 
مدیران بخش های مختلف و آبدارچی و بوقچی باشگاه تا 
حکومت مطلقه لیدرها و تعدادی جیره خواران همیشگی 
که اگر یک روز به ایشان نرسانند یک بحران بزرگ برایش 
درست می کنند هر کدام سهمی بسزا در نحوه مدیریت 

سعادتمند دارند.
شاید برای همین است که احمدآقای سعادتمند پیش از 
آن که با پیشکسوتان باشگاه و کارشناسان رسانه نشستی 
بگذارد یکی یکی لیدرها را صدا کرده و از ایشان مشورت برای 
ادامه کار گرفته و معلوم است که او از قدرت و جولانگاه این 

لیدرها روی سکوها و درون باشگاه آگاه است!
اما حاج احمد که گفته اجازه نمی دهد یک آجر از استقلال 
خارج شود را به این سمت می بریم که آجرهای طلا از 
باشگاه همین الان هم خارج می شود و شما یا نمی بینید 

و یا ناچارید نبینید!
این قراردادهای که با بازیکنان زوار در رفته خارجی به طور 
یکطرفه بسته شده و یکی یکی استقلال را در فیفا محکوم 
به پرداخت حق و حقوق خارجیان می کند چیزی جز خروج 

دلارها و آجرهای طلایی رنگ از باشگاه نیست.
جناب سعادتمند! به واسطه شناختی که داریم خدمتتان 
عرض می کنیم که سرنا را از سر گشادش گرفته اید و این 
صدای ناهنجار به زوی از همه طرف به گوش جامعه و خود 

شما خواهد رسید.

شما اول از همه کاش همه پیشکسوتان باشگاه را دعوت 
می کردید تا از بین خودشان یک هیات مدیره انتخاب می 
کردند و خیالتان از آن ها راحت می شد تا بهترین مشورت 

ها را هم از ایشان بگیرید.
کاش چند کارشناس رسانه را دعوت می کردید و راهنمایی 
می خواستید تا راه و چاه را بگویند چه اینکه هرکدام از این 
رسانه ای ها به اندازه عمر مدیریت های شما تجربه کار در 

حوزه فوتبال و استقلال و پرسپولیس دارند.
کاش در کنار دعوت از عالیجنابان شیپورچی از چند نفر کار 
کشته و دوستان چند ساله خود دعوت می کردید تا آن 

ها راه بهتر رفتن روی تیغ تیز دولبه را به شما می گفتند.
اما فعلا گویا نیازی به مشورت ندارید... انشالله که همیشه 
همینطور باشد و گل و بلبل کنارتان ولی باش تا صبح 
دولتت بدمد! یک توپ گرد ده سانت این طرف یا آن طرف 
برود تمام داشته ها و سوابق مدیریت شما بسته می شود 
و خداحافظ! یعنی خوتان می روید و دیگر پشت سرتان را 

هم نگاه نمی کنید.
فتح الله زاده با آن عشق و عطشی که داشت برای مدیریت 
وقتی آمد داخل گود و دید قضیه با 5 سال پیش خیلی فرق 

کرده گذاشت و در رفت...
حالا شما با دو سه دوست سفارشی که تحمیلی هم هستند 
چه خواهید کرد؟ ما دعا می کنیم استقلال با شما موفق 

باشد...

به »استقلال« خوش آمدید آقای سعادتمند؛

اینجا قلمرو شیپورچی هاست!

حرف آخر

ایرانی ها  به  ایران گفت:  فوتبال  تیم ملی  سرمربی 
وعده دادم که تیم ملی کشورشان را به جام جهانی 
می برم به همین خاطر سر قولم هستم و تمام توانم 

را برایش می گذارم.
برنامه های  تا  شد  باعث  کرونا  ویروس  شیوع 
در  بود  قرار  بخورد.  هم  به  نیز  ملی  مسابقات 
فروردین ماه تیم ملی ایران به مصاف هنگ کنگ 
و کامبوج برود اما این دیدارها عقب افتاد. »دراگان 
اسکوچیچ«  سرمربی تیم ملی نیز ایران را ترک کرد 
و به کرواسی رفت تا به محض مهیا شدن شرایط 

به کشور بازگردد.
 اسکوچیچ در گفت وگویی با یکی از رسانه های 

کروات اظهار داشت: مربیگری در تیم ملی ایران 
میلیون   ۸۰ به  من  است.  برایم  بزرگی  افتخار 
بدی  شرایط  در  هستم.  متعهد  ایرانی  هوادار 
ناامیدی  احساس  وجه  هیچ  به  اما  داریم  قرار 

نمی کنیم.
وی در ادامه افزود: سه بازی خانگی از چهار بازی 
باقی مانده با حضور هواداران خود داریم. تیم خوبی 
هستیم و ایران از هفت سال گذشته تاکنون بسیار 
ایرانی ها  به  هستم.  خوش بین  است،  شده  بهتر 
وعده دادم که تیم ملی کشورشان را به جام جهانی 
تمام  و  قولم هستم  سر  خاطر  به همین  می برم 

توانم را برایش می گذارم.

»اسکوچیچ«: ایران را به جام جهانی می برم به نفع کارمندان باشگاه؛

 بازیکنان و کادر فنی »آاس رم« از دستمزد 
4 ماه خود گذشتند!

سیدفرشاد فیض آبادی

 نویسنده و خبرنگار

مجید  سعیدی

 نویسنده و روزنامه نگار


